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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis ze 16. zasedání AS FSv, které se konalo dne 9. 12. 2015 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  
prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. Hájek, prof. Šenberger, prof. Pavelka, 
doc. Čiháková, Ing. Vlasák 

Veřejnost: Bc. Pavlová 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil s programem zasedání.  
 

Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Doplnění senátu Ing. Jiřím Cellerem (studentská komora) 
3. Projednání a schválení Řádu doktorského studia na FSv a doplnění Statutu Českého 

vysokého učení technického v Praze Fakulty stavební (proděkan prof. Hájek, doc. 
Pazderka) 

4. Informace z pedagogické komise (Ing. Jíra) 
5. Informace z technické komise (Ing. Chalupa) 
6. Informace o hospodaření fakulty (tajemník Ing. Vlasák) 
7. Informace o doplňovacích volbách do AS ČVUT (Ing. Šefčíková) 
8. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. Doc. Košatka doplnil informace k 
úkolům a podnětům z minulého zasedání.  
 

Bod 2.  Doplnění senátu Ing. Jiřím Cellerem (studentská komora) 
 
Doc. Košatka informoval o postupném vyzvání náhradníků k přijetí mandátu ve studentské 
komoře AS. Senátorský mandát za studentskou komoru přijal Ing. Jiří Celler. Zapojí se do práce 
v pedagogické komisi. 
 

Bod 3.  Projednání a schválení Řádu doktorského studia na FSv a doplnění Statutu 
Českého vysokého učení technického v Praze Fakulty stavební (proděkan prof. Hájek, 

doc. Pazderka) 
 
Proděkan Hájek z pověření děkanky fakulty předložil Akademickému senátu FSv k projednání 
návrh Řádu doktorského studia na Fakultě stavební ČVUT v Praze.  
Zdůvodnění návrhu:  
Vydání Řádu doktorského studia bylo vyvoláno novelizací Studijního a zkušebního řádu (SZŘ). 
Předložený návrh Řádu doktorského studia vyvolává potřebu doplnění statutu FSv o tento 
dokument, proto byl současně předložen návrh na doplnění Statutu Českého vysokého učení 
technického v Praze Fakulty stavební. 
Pedagogická i legislativní komise na svém společném zasedání návrhy projednaly a doporučují je 
AS ke schválení. Navržené změny byly zapracovány. Doc. Pazderka a Ing. Jíra informovali o 
průběhu jednání v komisích. 
 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Hlasování o návrhu Řádu doktorského studia: pro 22|proti 0| zdrželo se 0 (z 22 přítomných) 
Hlasování o návrhu změny Statutu: pro 22|proti 0| zdrželo se 0 (z 22 přítomných) 
 

Bod 4.  Informace z pedagogické komise (Ing. Jíra) 
 
Ing. Jíra shrnul jednání pedagogické komise, kde byl projednáván jednak návrh Řádu doktorského 
studia, dále pak návrh prof. Walda o změně metodiky výpočtu pedagogického výkonu pro 
diplomní práce, návrh soutěže o nejlepší diplomní práci. Pan proděkan Máca doplnil slova Ing. 
Jíry. Zejména ohledně soutěže o nejlepší diplomní práci, o které již jednalo i vedení FSv. První 
ceny by se udělovaly v letním semestru 2015/16 v kategoriích Architektura a Geodézie a 
kartografie. Prof. Máca seznámil AS se změnou ve standardním uznávání předmětů.  
 

Bod 5.  Informace z technické komise (Ing. Chalupa) 
 
Ing. Chalupa referoval o posledních dvou schůzkách technické komise: První se týkala využití 
žlutých skříněk v suterénu, druhá možnosti instalace coffe boxů v prostorách bývalé čítárny. 
Proběhla diskuze, do které se zapojil Ing. Bauer, pan tajemník, Ing. Chalupa.  
Ing. Chalupa a doc. Košatka pochválili práci Mgr. Štefla.   
 

Bod 6. Informace o hospodaření fakulty (tajemník Ing. Vlasák) 
 
Pan tajemník prezentoval stav hospodaření ke 30. 10. 2015 a předpokládaný hospodářský 
výsledek k 31. 12. 2015. Celkový hospodářský výsledek fakulty by měl být kladný. Pan tajemník 
předvedl rozdělení IP zdrojů v roce 2015 a návrh rozdělení IP zdrojů pro rok 2016. Doc. Bubeník 
se zajímal o přidělování finančních prostředků na PR. Paní děkanka doplnila slova pana tajemníka 
ohledně struktury rozdělování prostředků z MŠMT. Ing. Fencl vznesl dotaz, jak se zapojit do 
výběrového řízení na IP projekty. Pan tajemník doporučil kontaktovat investiční komisi fakulty.  
Pan tajemník informoval AS o setkání s Ing. Kalikou ohledně parkovacího systému. VIC na 
technologii pracuje, nový systém se testuje. 
Prof. Patzák vznesl dotaz ohledně cestovního pojištění zaměstnanců. Pan tajemník je v jednání 
s pojišťovnou ohledně smlouvy pro FSv.  
 

Bod 7. Informace o doplňovacích volbách do  AS ČVUT (Ing. Šefčíková) 
 
Ing. Šefčíková referovala o průběhu voleb. V I. kole nebyl dostatečný počet účastníků, II. kolo 
bylo úspěšné. Ing. Šefčíková poděkovala volební komisi, doc. Pazderkovi a panu tajemníkovi za 
pomoc při organizaci voleb. Výsledky voleb jsou zveřejněny na fakultním webu 
http://www.fsv.cvut.cz/senat/volby13/doplneni/vysledek.pdf 
Doc. Košatka poděkoval Ing. Šefčíkové a dalším členům volební komise za jejich práci. 
 

Bod 8. Různé 
 
Paní děkanka poděkovala senátorům za jejich práci a vyjádřila přání další vzájemné spolupráce 
v příštím roce. 

Bc. Halámek připomněl fakultní ples 4. 3. 2016, pozval přítomné a požádal paní děkanku o 
zahájení plesu.  

Ing. Bauer pochválil PR oddělení za Den otevřených dveří, kdy podle jeho slov FSv vystupovalo 
jako jednotná organizace. Dotazoval se na grafický manuál a jeho vstoupení v platnost. Paní 
děkanka informovala ohledně průběhu schůzek a dalších požadavcích na zpracovatele grafického 
manuálu. Do konce roku by se měl manuál posunout blíže k užívání. Dále se dotazoval na výzvu 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/volby13/doplneni/vysledek.pdf
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projektu CRP. Paní děkanka dotaz zodpověděla. Pan tajemník informoval o vzniku týmu, který 
spolupracuje s PR oddělením na vylepšení vnitřního a vnějšího PR.  

Doc. Košatka vyzval předsedy jednotlivých komisí, místopředsedkyni studentské komory a 
tajemnici AS ke spolupráci při sestavení zprávy o činnosti AS FSv za poslední dva roky a o předání 
dílčích podkladů do konce ledna 2016. Editorem zprávy bude opět prof. Wald. 

Doc. Košatka poděkoval senátorům za jejich činnost a popřál jim klidné svátky. 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 27. ledna od 9.00 ve velké zasedací místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


